



شركة مجموعة سلام القابضة (ش.م.ك.ع)
SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)

DATE : November 9,2025

Ref : SNM/OC/216/25

To : Boursa Kuwait Company

To : Capital Markets Authority

After Greetings,,,

Subject : Board of Directors Meeting Dated 12 November 2025.

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the disclosure form of material information as per Appendix No. (11).

Best Regards,,,

الكويت في : 09 نوفمبر 2025

المرجع : SNM/OC/216/25

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين .

السادة / هيئة أسواق المال المحترمين .

تحية طيبة وبعد ،،

الموضوع: اجتماع مجلس الإدارة بتاريخ 12 نوفمبر 2025.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاماً بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وفقاً للملحق رقم (11)

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام ،،

د. سليمان طارق العبدالجادر
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي
Dr. Sulaiman T. Al-Abduljader

Vice Chairman & CEO



رأس المال المصدر والمدفوع 22,050,000 د.ك
The Issued and Paid up Capital KD 22,050,000

Tel: +965 22396666
Email: info@sanam.com

الهاتف:
البريد الإلكتروني:

صندوق بريد 491 السوق الداخلي، الكويت
15254 P.O.Box 491 AlSousq Aldakhili, Kuwait 15254



Disclosure of Material Information Form		نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Date:	November 9, 2025	التاريخ:
Listed Company Name:	اسم الشركة المدرجة:	
SANAM Group Holding Company K.P.S.C	شركة مجموعة سدام القابضة ش.م.ك.ع	
Material Information:	المعلومات الجوهرية:	
We would like to inform you that the Board of Directors of SANAM Group Holding Company will convene on Wednesday, November 12, 2025, at 1:30 PM, to discuss and approve the interim condensed consolidated financial information for the nine-month period ended 30/09/2025.	<p>نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة شركة مجموعة سدام القابضة سوف يجتمع يوم الأربعاء الموافق 12 نوفمبر 2025 في تمام الساعة 01:30 بعد الظهر ، وذلك لمناقشة واعتماد البيانات المالية المرحلية المكثفة المجمعية لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30/09/2025.</p>	
Significant Effect of the Essential information on the financial position of the Company:	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة:	
No Impact	لا يوجد	

